
Referat af dialogforum  
d. 2. oktober 2023 14.30-16.30 i C002 

Deltagere ved mødet 

Uddannelsen: 
Anne Vollen Rafn - Uddannelsesleder 
Berit Lund Sporring - Ledelseskonsulent 
Studerende: 
Casper Vissing (10507629) 
Kenneth Anders Martin Christensen (10512808)  
Mads Adrian Saxtorph Bonde (10458060)  
Mikkel Severinsen (fn20s018)  
Rasmus Gjøtterup Kromann (10465724)  
 
 

1. Velkomst og præsentation af nye medlemmer 
Uddannelsesleder Anne Vollen byder velkommen og takker de studerende for deres engagement i 
uddannelsen. Anne gennemgår kort tanken bag dialogforum, hvorefter de studerende 
præsenterer sig. 1., 2., 3. og 7. semester er repræsenteret. 
 

2. Valg af mødeleder og referent 
Uddannelsesleder Anne Vollen er mødeleder. Ledelseskonsulent Berit Sporring er referent. 
 

3. Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden godkendes 
 

4. Godkendelse af sidste mødes referat 
Sidste mødes referat godkendes 
 

5. Meddelelser og orientering, “hvad rører sig for tiden?” 
1. v. uddannelsesleder 
 
Anne orienterer om Absalons besparelser, og hvilken betydning dette har på 
fysioterapeutuddannelsen. Anne henstiller til mail fra kommunikation til de studerende fra d. 
9.juni. 
 
Campus Næstved bliver renoveret trinvist 

I. Der er afsat 2 mio. i 2023 til:  

• Indvendigt malerarbejde 

• Nye persienner 

• Nye toiletter og vandhaner  

• Reparation af gulve 

• Afslibning af borde i auditoriet 
 

II. Der er afsat 1 mio. i 2024 til bl.a.: 

• Opgradering af Auditoriet B11. 
 

III. Udendørsarealerne (Næstved Kommunes ansvar): 

• Ny flisebelægning mellem A/B og C/D-bygningerne 

Afbud:  
Amanda Diuman Mikkelsen (10411351) 
Seline Vallentin Marott (10411376)  
Jacob Nicolai Weirup (10411396)  
Alexander Heising Lindkvist (10458024) 

Signe Andersen - Underviser 

 



• Udskiftning af yderdøre 
 

Campusarrangementer: Det er aftalt på ledelsesniveau, at alle uddannelser skal lave et fælles 
arrangement for alle studerende og ansatte på Campus Næstved i løbet af 2023-2024. Der 
bliver et arrangement om måneden, og de kommer til at ligge i forlængelse af undervisningen. 
Det skal være med til at skabe mere liv på campus. Sidst på året evalueres initiativet.  

 
Nyt koncept for tværprofessionel uge for 5. semester. Alle uddannelser på campus er med. Det 
bliver 5 dage med stor fokus på faglighed og sociale relationer. 

 
2. v. undervisere 

(Afbud fra underviser Signe Andersen) 
 

3. v. studerende 
 

1. semester: Der er god stemning og det går godt. Der er lidt usikkerhed/nervøsitet, når det 
kommer til undervisning, hvor fysik/kemi indgår. [Anne gør opmærksom på Præ-kursus i 
naturfag på A-net]. 
Der var god stemning på den tværfaglige rusdag. 
Input til introforløbet:  

- Det ville have været godt at komme lidt rundt i Næstved og se lidt mere af byen.  
- Der var mange navnelege 
- Blandingen af introaktiviteter og faglige aktiviteter virkede lidt mærkelig.  
- Forslag om, at mono-rus først ligger efter 2 uger. 
- Forslag om, at A og B holdene starter opdelt og først laver fælles aktiviteter senere. 
- Ønske om, at studentervejledere kommer tidligere ind over UU. De vil kunne styre og 
guide i forhold til fagligt forventet niveau. 
- Ønske om, at underviser kort tager kort snak om respekt for hinanden i situationer, hvor 
undervisningen foregår i undertøj 
- Ønske om at have mere anatomiundervisning til at starte med. 
[Anne opfordrer til at tage punkterne med i semesterevalueringen] 

 
Input generelt: 
- Rengøring af toiletter. Kan tidspunktet markeres? 
- Flere toiletter. Der er flaskehals i pauserne.  

 -  Flere døre med selv-luk smækker meget hårdt (Især D12)   
 - Borde og stole i biblioteket er ikke ergonomisk korrekte arbejdsstationer 
 - Hallen er for lille, når to hold er sammen 
 - Der mangler skiltning ved omklædningsrummene (xx/xy) 

- Efterspørgsel på en læsesal, hvor der er ro til at læse. Det drøftes, om det kunne være en 
løsning at reservere et fast lokale til formålet om eftermiddagen. Til brug for alle 
uddannelser. 
 
[Anne gør opmærksom på, at der også er toiletter i kælderen. Alternativt kan der evt. flyttes 
lidt på pauser, hvis det er samme underviser. Pauser er dog placeret ud fra logistik med 
kantinen. Derudover opfordrer Anne til at melde til Heidi fra front desk HVER gang noget ikke 
virker]  

 
 2. semester: 

Studiegrupperne er kommet for sent. Det vil være optimalt, hvis de er klar fra første uge. 
Processen ved dannelsen af dem har ikke været den bedste. De bør dannes efter ønske om 
tematik, ligesom det skal gøres tydeligt, at der er ingen, der er færdige, før alle har en 



gruppe. Skolen kan informere om, at grupper laves efter emner på dagen, så ingen laver 
grupper på forhånd.  
Timingen af de større hjemmeopgaver kunne godt være bedre. Mange opgaver og 
aktiviteter falder sammen. Velfærdsteknologi kunne ligge tidligere på semesteret 
Ønske om at få alle opgaver ind på skemaet (Der ligger opgaver i ItsLearning) 
2. semester er blevet bedre til at møde op 
 
3. semester: 
Der er en undren over, hvorfor de først selv må danne grupper efter 4. semester. Anne 
forklarer, at det hænger sammen med, at uddannelsen ønsker at hjælpe og guide de 
studerende. På en arbejdsplads kan man heller ikke selv vælge sine kollegaer. 
Ønsker knager til overtøj samt ændring af de stikkontakter, hvor strømforsyninger ikke 
passer ind 

 Kantinen er for dyr 
Der er rift om underviseren i forbindelse med brikse arbejde. Underviseren er grundig og når 
ikke altid rundt inden for tiden. [Det drøftes, om løsningen kunne være en ekstra underviser 
eller studentermedhjælpere. Anne vil kigge på en løsning] 

 Der er dårlig lyd i lokalerne, når mange er sammen 
Overordnet går det godt på 3. semester 
 
7. semester: 
Det går stille og roligt. Bachelor er under opstart. Alle har fået grupper.  
Nogle studerende er i valgfri praktik, andre har valgfag. Her er der forskel på work load, hvor 
praktik er fuld tid, mens valgfag er undervisning 2 dage om ugen 
Al obligatorisk undervisning har været sammen med ergoterapeutstuderende 

 
4. v. sekretariat, fællesfunktioner eller andre 

- 
 

6. Punkter til behandling v/ studerende 
Punkterne er drøftet under punkt 5 – hvad rører der sig hos det studerende 
 

7. Evt. (øvrige sager) 
 

Det drøftes, om det er muligt at oprette en form for patologi-bank, folk kan skrive sig op, hvis de 

fejler noget for på den måde at have en oversigt over mulige patologier f.eks. i forbindelse med 

ultralydsscanning. (OBS på GDPR) 

Anne meddeler, at der er fulgt op på problematikken omkring Wiseflow, som blev drøftet på 

seneste dialogforum. 


